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Abstract (en)
The system (1) has an open-jet filling element (2) for contactless filling of a container (10). A centering unit (7) is arranged below the open-jet filling
element in a vertically movable manner such that the centering unit is moved to a container mouth (9), where a filling level probe (8) is arranged on
the centering unit. The centering unit is provided with an opening through which the container is filled by an open jet, where the centering unit is in
axial alignment with the open-jet filling element. The open-jet filling element is provided with guide units (6a, 6b) for leverage (5). An independent
claim is also included for a method for filling containers by an open-jet system.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Freistrahlfüllsystem (1), ein Verfahren zum Befüllen von Behältern mit einem solchen Freistrahlfüllsystem zum kontaktlosen
Befüllen eines Behälters (10) sowie eine entsprechende Füllmaschine. Das Freistrahlfüllsystem weist eine Füllstandssonde (8) auf. Um eine stets
konstante Füllhöhe in den Behältern (10) zu erhalten und gleichzeitig ein hygienisches Befüllen zu realisieren, ist eine Zentriereinrichtung (7)
unterhalb eines Freistrahlfüllelements (2) vertikal beweglich angeordnet, derart, dass sie auf eine Behältermündung (9) bewegt werden kann, wobei
die Füllstandssonde an der Zentriereinrichtung angeordnet ist.text
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